



Із набуттям чинності закону про [Державний бюджет](#) в Україні з 1 січня 2024 року зросли мінімальна заробітна плата та прожитковий мінімум.

Так, з **1 січня «мінімалка» підвищується** із встановлених у жовтні 2022 року 6 700 грн до **7 100 грн**. Друге заплановане підвищення відбудеться 1 квітня на 2024 року – до 8 000 грн.

Змінюється і **розмір прожиткового мінімуму**:

- - 3 023 грн – для працездатних осіб
- - 2 563 грн – для дітей віком до шести років
- - 3 196 грн – для дітей від шести до вісімнадцяти років
- - 2 361 грн – для осіб, які втратили працездатність.

Загальний показник прожиткового мінімуму зростає з 2 589 грн до 2 920 гривень.

ЩО ЗМІНІТЬСЯ ДЛЯ УКРАЇНЦІВ У 2024 РОЦІ

Інфографіку створено за даними Верховного
державного інформаційного агентства на 29 грудня 2023 р.

2023

2024

СЛОВО і ДІЛО

МІНІМАЛЬНА ЗАРОБІТНА ПЛАТА

з 1 січня

6 700 грн

7 100 грн

з 1 квітня

8 000 грн

з 1 січня

2 589 грн

2 920 грн

ПРОЖИТКОВИЙ МІНІМУМ

ПЕНСІЯ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МІНІМАЛЬНА

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМАЛЬНА

ІНДЕКСАЦІЯ ПЕНСІЙ

з 1 січня

2 093 грн

2 361 грн

з 1 січня

20 930 грн

23 610 грн

МАКСИМА

(За матеріалами сайту ЦК Профспілки працівників освіти і науки)